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Emner

Ændringer i børnehuset
Fortsat fokus på økonomien. Gennemgang af løbende budget fra Børnehuset. Vi er
udfordret på likviditeten i juni/juli. Forslag: En løsning på at rejse penge er ændringer i
tilskuddet fra kommunen, så det bliver udbetalt løbende hver måned i stedet for i portioner i
løbet af året. Dette er en mulighed. Dog kan man kun få udbetalt tilskud i de måneder, hvor
der er forældrebetaling.
Det besluttes at fordele forældrebetaling på 12 måneder i stedet for de nuværende 11
måneder, hvor juli er betalingsfri. Det årlige beløb for forældre forbliver det samme, men den
månedlige betaling bliver lidt mindre, og der tillægges én måneds betaling.
Tiltaget træder i kraft pr. 15. maj.

Fokus på brug af time ressourcer og lønmidler og overblik over brug af vikarer.

Vi har ikke mulighed for at lave privat lønforsikring hvor der fås refusion ved sygdom under
30 dage.

Nyt hegn?
Tilbud fra FGU på etablering af nyt hegn rundt om vuggestuens udeområde. Drøftelse af, at
det er en stor post i et sårbart budget.
Støtteforeningen prøver at søge midler til det under Jem og fix puljen og undersøge om Keld
Pedel kan udføre arbejdet.

Arbejdsdag den 13 maj
Der er udarbejdet oversigt over arbejdsopgaver for både skolen og børnehus.

Prioriteret ønskeliste til støtteforeningen
Der var møde i Støtteforeningen i går. Her er der kigget på indtægter og sammenholdt dem
med ønsker.
Børnehuset ønsker sig fiskenet, trædesten og to christianiacykler. Karsten og Kasper søger
Nordeafonden for sidstnævnte
Støtteforeningen vil desuden bruge penge til udendørs PR banner, beach flag, flyers, FB
annoncer, magneter til Arturs bil, facadeskilt og diverse udgifter til drift af støtteforeningen



Som et led i rekrutteringsplan vil personalet besøge legestue i nærområderne og give
børnene en gave med logo fra Egense Friskole og Naturbørnehus med hjem.

Plan for resten af året
· Skolefest 22. juni ændres til sommerfest for både skole og børnehus.
· Fun Fare dag a la markedsdag med sjove aktiviteter. Hele byen, Mou og alle er

velkomne.
· Børne-gaming dag. Lan party

Ift. indkøb af redskabet Bloom Sight til trivselsmåling, så er det undersøgt at trivselsmåling er
et krav hvert 3 år. Vi arbejder lige nu på at måle trivsel ved hjælp af andet redskab frem til
indkøb af Bloom Sight.

Idé: ønske om etablering af fodgængerovergang ved skolen for at skabe tryghed og
synlighed ift. skole. Martin har tidligere haft kontakt til kommunen og vil arbejde videre med
ideen.

Julefrokost til personalet blev aflyst. Der planlægges i stedet en sommerfest. Planlægningen
er i gang.

Rekruttering af elever og børn
Støtteforeningen laver reklame via artikler, turné på opsamlingsrute, Facebook annoncer,
videoannoncer. Man har ideer om at bruge tidligere elever som ambassadører og få
udtalelser fra forældre eller tidligere elever.
Målet er at have minimum 17 elever, da det er det vores beregninger og budget er lavet ud
fra.

Der arbejdes med ide om fast opsamlingssted i Klarup.

Økonomi i december
Hvert år d. 5. september optælles antallet af elever på friskolerne. Optællingen danner
grundlag af beregning og udbetaling af tilskud for hele skoleåret. I december året efter gøres
det op om tilskud, man har fået matcher med det antal elever skolen har haft. Vi har haft en
afgang af elever, som betyder, at vi skal tilbagebetale ca. 300.000 i december, hvis vi fortsat
har 17 elever frem til december.

Tilbagebetalingen presser økonomien og det kan være vanskeligt at nå at opbygge likviditet
frem til december.
Vi drøfter forskellige løsningsmuligheder fx kontakt til Undervisningsministeriet ift. opdeling
af tilbagebetaling, optagelse af banklån, ny ejendomsvurdering mv.
Artur kontakter undervisningsministeriet og Martin kontakter en ejendomsmægler ift.
vurdering af bygninger.
Tina er optimistisk ift. rekruttering og nævner, at Støtteforeningen måske kan rejse penge, så
et optag af et evt. banklån bliver mindre.

Strukturændringer i skolen?



Artur tager kontakt til Fjaltring for at blive klogere på, hvornår de skrifte til to og tre spor får
deres erfaringer ift. til vores elevtal på 17.
Laver budget med friskoleforeningen og justerer ift. timetal/personaleressourcer

Artur er ved at undersøge nærmere vedr. telefonabonnementer og optimering af betalinger til
telefoni. Gennemgår generelt diverse aftaler og ser på, hvad der kan gøres billigere.

Overvejelser om etablering af små luft til luft varmepumper som supplement til oliefyr. Evt.
bruge penge fra fondsmidler. Har en forventning om, at der vil få varmeregningen markant
ned. Måske kan der søges fonde via Støtteforeningen.
Martin vil kigge på muligheder for at skifte oliefyr.

Vi ønsker at udsende et forældrebrev med information om bestyrelsens arbejde og
fokuspunkter, så der er tydelighed og gennemsigtighed i bestyrelsens arbejde, Anja laver.
Tina er redaktør.

Vi drøfter behovet for tilbud om fritter i sommerferien. Mail til forældre for at afdække
behovet.
Det er ikke lovpligtigt at tilbyde fritte i sommerferien, men det kan have betydning ift.
konkurrenceevne.
Vi drøfter, at vi næste år skal tænke noget aktivitet ift. til sommerskole med nogen udefra.
Sommerskole - indbetaling - rekruttering.
Artur undersøger hvordan Fjaltring afvikler sommerfritter.


